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Skolebestyrelsesmøde – tirsdag den 26. oktober 2021 – 18.30-21.00 

Evt. fraværende: Betinna, Maria, Lotte 

 

 Dato: 15. september 2021  



 

  Side 2 

Dags

orde

n:kt. 

Anslå

et tid 

Indhold Rammer og indhold 

1. 18.30 Formalia 

- Underskrivelse af referat 

Referat: 

Lotte var fraværende grundet sygdom, men har 

sendt en mail med præsentation af sig selv. 

Referatet blev underskrevet. 

2. 18.32 Rundvisning i de nye 

centerlokaler 

Referat: 

Skolebestyrelsen så de nye lokaler i pavillonerne må 

marken. 

3. 18.50 Fast punkt: Meddelelser 

fra skolen: 

a) Boden 

b) Legeplads og 

faglokaler 

c) Ansættelser  

 

Referat: 

Simon orienterede om: 

- Opstart på skolemad udefra – opstarten er 

forløbet uden problemer. 
- Simon har været i dialog med forvaltningen 

ang. renovering af legeplads og faglokaler – der 

er endnu ikke en tidshorisont, men der er 

igangsat en proces. 
- Ny afdelingsleder i centerklasserne starter 

mandag d. 1.11.21. Herudover er ansat to nye 

lærere på hovedskolen. 
4. 19.10 Elevrådet Referat: 

Mette Sprogø og August orienterede om elevrådets 

struktur og indsatsområder. 

På seneste møde evaluerede elevrådet 

motionsdagen samt satte gang i et konkurrence-

projekt om forskønnelse af toiletterne. 

5. 19.20 Status på nye valgfag Referat: 

Mette Sprogø gav overblik samt status på valgfag.  

6. 19.40 Lejrskoler  

- Ressourceforbrug og 

forældrebetaling 

Drøftelse og beslutning omkring revidering af 

princip. (Se bilag 1)  

Baggrund: Priserne på skolerejser har været 

stigende gennem flere år, mens forældrebetalingen 

har været fastholdt på samme niveau. Er det muligt 

at hæve forældrebetalingen i forbindelse med 

skolerejser/lejrskoler? 

 

Referat: 

Simon orienterede om nuværende principper for 

lejrskoler og skolerejser. 

Skolebestyrelsen drøftede forskellige muligheder for 

justering i principperne og besluttede at bringe 

principperne til drøftelse hos medarbejderne inden 

bestyrelsen træffer en beslutning. 

7. 20.00 Principper update 

- Vores principper skal 

kigges igennem. Hvordan 

skal processen være? 

Referat: 

Skolebestyrelsen besluttede at principperne lægges 

på hjemmesiden med note om, at de revideres i 

efteråret 2022. 

Skolebestyrelsen besluttede, at den nye bestyrelse 

afvikler seminar i efteråret 2022, hvor skolens 

værdigrundlag drøftes og principperne evt. justeres. 



 

  Side 3 

8. 20.10 Orientering fra formanden 

- Biodiversitet 

- Dialogforum 

 

Referat: 

Ingrid orienterede om arrangement vedr. 

biodiversitetsprojekt på et område ved 

Tyrstedlundstien, samt muligheden for at melde sig 

til deltagelse i styregruppe vedr. projektet. Det 

kunne være godt med en forældre i styregruppen. 

Ingrid orienterede om drøftelser fra dialogforum.  

9. 20.20 Forældremøder 

- Fortsættelse af drøftelse 

fra sidste møde 

Referat: 

Skolebestyrelsen drøftede muligt indhold til forårets 

fællesmøde med skolebestyrelsen. Forslag: 

Forældremøder, lejrskoler og kontaktforældrerollen. 

10. 20.45 Hvad skal kommunikeres 

ud? 

Referat: 

- Elevrådets arbejde 
- Muligheden for deltagelse i styregruppen vedr. 

projektet om biodiversitet 
11. 20.55 Evt.  
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